



Information Station–Truly Outstanding Friendly Service

“Excuse me, where can we taste great food?” “Excuse me, what are the specialty products of this region?” If you have any question during your journey in Taiwan, come to the Information Station and say “Excuse me~” You may be pleasantly surprised!

In order to help independent travelers have their question answered via friendly, Taiwanese-style service, the Taiwan Tourism Bureau has collaborates with friendly stores and service providers throughout Taiwan to establish “Information Stations” that help visitors in Taiwan.

You can spot an “Information Station” by its yellow, round “Information Station” sign with black letters. Besides wall maps and friendly travel information services, the station also has a Wi-Fi hotspots and QR codes that guide visitors to a variety of cloud-based travel services.

Information Stations add “local characteristics” and “hospitality” to your journey. The aim is to create moving experiences that will encourage visitors to come back time after time, so that they can continue to enjoy the beauty of Taiwan and the warm hospitality of her people.

Come on, don't be shy; everyone is invited to make inquiries at the “Information Station”!

24HR toll-free travel information hotline: 0800-011765



借問站 友善服務真正讚

「借問一下，哪裡有好吃的？」、「借問一下，這裡的特產是什麼？」。在旅行臺灣的旅途中有任何問題，來到借問站輕鬆的「借問一下……」，就會有讓人讚不絕口的驚喜！

為了以「歡喜相借問」的臺式熱情服務，協助自由行旅客解決疑難雜症，交通部觀光局特別與全臺友善店家與服務單位合作設立「借問站」，讓遊客輕鬆暢遊臺灣。

來到「借問站」的門口，您會看見黃底黑字的圓形「借問站」招牌，借問站裡除了有地圖資訊看板與友善的旅遊諮詢服務外，並設有WiFi熱點與QR code引導至雲端提供各項旅遊服務。

「借問站」讓您的旅遊過程融入了「在地」與「人情味」，就是想為旅人創造一遊再遊、一「遊」未盡的感動體驗，可看見臺灣之美，也感受熱情臺灣。請大家「免拍謝」，快去借問一下！

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



人生地不熟・一問解千愁

New Information Stations–Enjoy friendly experiences



周邊地區旅遊諮詢服務

臺中i-center旅遊服務體系		
臺中火車站旅遊服務中心	臺中市中國台灣大道一段1號2樓 (靠近臺中火車站5-6號出口)	04-2221-2126
高鐵臺中站旅遊服務中心	臺中市烏日區站區二路8號	04-3600-6646
臺中航空站旅遊服務中心	臺中市沙鹿區中航路一段168號	04-2615-5029
石岡旅客服務中心	臺中市石岡區石城街1號	04-2572-4511
Taichung City i-center Travel Service System		
Taichung Railway Station	2F., No. 1, Sec. 1, Taiwan Blvd., Central Dist., Taichung City (Near Exit 5-6 of Taichung Railway Station)	04-2221-2126
THSR Taichung Station	No.8 Zhanqu 2nd Rd., Wuri Dist., Taichung City	04-3600-6646
Taichung Airport	No. 168, Sec. 1, Zhonghang Rd., Shalu Dist., Taichung City	04-2615-5029
Shigang Visitor Center	No.1 Shicheng St., Shigang Dist., Taichung City	04-2572-4511

24小時免付費旅遊諮詢服務熱線 ☎ 0800-011765



借問站資訊



碧根達甲酒店(碧根行館)

地址：臺中市西屯區福星路427號12樓
電話：04-2451-5828
服務時間：24小時

碧根達甲酒店位於臺中繁華熱鬧的逢甲商圈，臨近臺中科學園區、臺中世貿、高鐵烏日站，交通便利。

碧根達甲酒店原為碧根商旅，以時尚的用色搭配新潮建材，希望帶給旅客不同的視覺感受。該行館設計上以北歐家具產生設計靈感，兼具商務及渡假功能。

Taichung Fengjia Beacon Hotel(BEACON HOTEL)

Address: 12F, No.427, Fuxing Rd., Situn Dist., Taichung City
Tel.: 04-2451-5828
Service Hours: 24 hours

Taichung Fengjia Beacon Hotel is located in the prosperous and bustling Fongjia commercial district in Taichung, and it is close to Central Taiwan Science Park, World Trade Center Taichung and HSR Wurih Station with convenient travel options.

Taichung Fengjia Beacon Hotel was formerly Beacon Hotel, and was created to introduce different visual sensations to travelers through its fashionable colors and novel construction materials. The design of the hotel was inspired by North European furniture, featuring both business and holiday purposes.



台灣好行・台灣觀巴

台灣好行 輕鬆出遊好方式

「台灣好行（景點接駁公車）」服務將旅客從景點附近的臺鐵、高鐵等交通場站接送至主要觀光景點，是想自行規劃行程又不想開車或跟團的旅客，節能減碳與輕鬆出遊的好方式。

Taiwan Tourist Shuttle – The Easy Way to Travel

The “Taiwan Tourist Shuttle” is a bus service designed exclusively to help travelers, both local and foreign, get around Taiwan with the utmost convenience and economy. From Taiwan Railways train stations and High Speed Rail stations, the shuttle buses take travelers to nearby tourist attractions, covering all of the island's main scenic destinations. The Taiwan Tourist Shuttle is the easiest and most convenient way to travel for people who are without their own transportation and are not with a tour group. It not only allows them to plan their itineraries flexibly, but also resonates with the new tourism trend of energy conservation and carbon reduction.



台灣觀巴 深度體驗悠遊臺灣之美

「台灣觀巴」集全臺灣各大景點，規劃多種精采套裝行程，悠遊臺灣特色風光、體驗在地文化，發現臺灣無限魅力！「台灣觀巴」可直接至飯店、機場及車站迎送旅客，並提供全程交通、導覽解說、旅遊保險及低成行人數等貼心服務，讓您輕鬆體驗低碳小旅行。

Taiwan Tour Bus–In depth Appreciation of Taiwan's Splendors

The Taiwan Tour Bus covers major tourist destinations in Taiwan with a variety of dazzling travel itineraries, allowing you to travel the beautiful island of Formosa with ease and discover her infinite appeal! The Taiwan Tour Bus offers convenient, comfortable and friendly guided tours to a variety of top tourist destinations, with pick-up and drop-off at your hotel, airport, or rail station. Other thoughtful services such as travel insurance allow you to enjoy your sightseeing journey effortlessly and comfortably.



